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Zápis z jednání Zastupitelstva obce Kobylí ze dne 24. 10. 2023 

 
 
 
Místo jednání: 
OÚ Kobylí 
 
Datum: 24. 10. 2023 
začátek 18:00 
konec    19:30  
   
Omluven: P.Novák, R. Herůfek  
 
Starosta obce konstatoval, že jednání bylo řádně svoláno a při účasti nadpoloviční většiny 
zastupitelů je zastupitelstvo usnášeníschopné. 
 
 
 
Přílohy: 
1) Svolání zasedání 
2) Rozpočtové opatření č. 4/2023 
 

 
Schválení programu 
P. Kotík-vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k dnešnímu programu.    
Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání dle předloženého návrhu.       

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 01/04/2023 
 

Volba ověřovatelů zápisu  
P. Kotík-navrhl ověřovatele zápisu: Petr Horáček a Štěpán Čepera 
Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu Petra Horáčka a Štěpána Čeperu  

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 02/04/2023 
 
Volba návrhové komise 
P. Kotík – navrhl jako předsedu návrhové komise R. Kaszpera a členy J. Kaňu a R. Rusňáka 
Zastupitelstvo obce volí návrhovou komisi s předsedou Romanem Kaszperem a členy 
Josefem Kaňou a Rostislavem Rusňákem                               

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 12 0 1   R. Rusňák 

UZ 03/04/2023 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Pavlína Mikulicová 
 
Kontrola usnesení z minulého jednání  
Kontrolu usnesení provedl předseda kontrolního výboru Roman Kaszper.   
Minulé zasedání zastupitelstva proběhlo dne 5. 9. 2023 a bylo schváleno rozpočtové opatření č. 
3/2023, byly schváleny prodeje pozemků, smlouvy byly podepsány a jsou v řešení na katastrálním 
úřadu nebo se čeká na dodání pasportů budov. Schválené záměry prodeje budou řešeny na 
dnešním zastupitelstvu. Bylo schváleno pořízení elektromobilu pro TS a rekonstrukce ordinace 
dětského lékaře v technické části mateřské školy. 
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Rozpočtové opatření č. 4/2023 
V. Janda-předseda finančního výboru vysvětlil plánované rozpočtové opatření.  
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2023. 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0  

UZ 04/04/2023 
 
Převody nemovitostí 
P. Kotík-předkládá žádost pana …… o koupi nově vzniklého pozemku p.č. 4741/32, dodal 
              geometrický plán a záměr prodeje byl schválen 12. 4. 2022 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č.  4741/32 o výměře 44 m2 v k.ú. Kobylí 
na Moravě a obci Kobylí za cenu 100Kč/m2 dle nově vypracovaného geometrického plánu 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 05/04/2023 
 
P. Kotík-předložil žádost pana ……., záměr prodeje byl schválen na minulém zastupitelstvu  
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. 2217/58 o výměře 71 m2 v k.ú. Kobylí 
na Moravě a obci Kobylí za cenu 100Kč/m2    

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 06/04/2023 
 
Investiční akce pro rok 2023 
P. Kotík-Národní sportovní agentura vypsala dotační titul na výstavbu a technické zhodnocení 
              sportovních zařízení místního významu, o který lze žádat v období 1. - 31. 10. 2023.  
              TJ Sokol Kobylí a Sbor dobrovolných hasičů Kobylí žádají obec o investiční dotaci, kterou 
              využijí ke spoluúčasti na svých projektech. 
R. Kovář-předseda TJ Sokol Kobylí podrobnou prezentací vysvětlil vybudování automatického 
               závlahového systému, na který požadují dotaci    
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kobylí ve 
výši 463 765,- Kč TJ Sokol Kobylí na dofinancování podílu žadatele ve věci investičního 
záměru: Vybudování automatického závlahového systému pro 2 fotbalová hřiště TJ Sokol 
Kobylí a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z 
rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětného investičního záměru 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 07/04/2023 
 
A.Kovářík-předseda Sboru dobrovolných hasičů Kobylí vysvětlil žádost hasičů na dofinancování  
                 spoluúčasti výstavby běžecké dráhy s tartanovým povrchem 
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí investiční dotace z rozpočtu obce Kobylí ve výši 
400 000,- Kč Sboru dobrovolných hasičů Kobylí na dofinancování podílu žadatele ve věci 
investičního záměru: Hasičské cvičiště Kobylí – výstavba běžecké dráhy (s tartanovým 
povrchem) a zároveň schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z 
rozpočtu obce Kobylí týkající se předmětného investičního záměru 

Hlasování: Počet hlasujících Pro Proti Zdržel se 

 13 13 0 0 

UZ 08/04/2023 
Technická část MŠ-kolaudace vnitřních prostor již proběhla, v pátek 27.10. proběhne kolaudace 
                                 tělocvičny, kde byly dokončeny ochranné prvky stěn a radiátorů. 
Komunikace Osvobození-proběhlo výběrové řízení, vysoutěžená částka je nižší než 
                               rozpočtovaná. Žádost o dotaci byla úspěšná. 
Smuteční síň-proběhla výměna oken, dveří, krovů, střechy a nová fasáda. 
Kříž u kostela-proběhla revitalizace, byla využita dotace z Jihomoravského kraje na podporu 

památek místního významu  
Dětské hřiště-rekonstrukce probíhá 
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Elektromobil pro TS-proběhlo poptávkové řízení na dodavatele 
Bytový dům-proběhlo jednání s upřesněním parametrů a přesné zaměření pozemků 
Optická síť-výkopové práce probíhají, dochází k postupnému napojování rozvaděčů. 
 
 
Různé: 
Milena Čejková-líbí se jí zrekonstruovaný kříž před kostelem 
                         -ptala se na rekonstrukci Sedláčkovy uličky 
P. Kotík-bude se rozšiřovat chodník kvůli zimní údržbě. Sloup elektrického vedení zůstane a 
              přibudou další sloupy s veřejným osvětlením.  
              Bude se rozšiřovat i veřejné osvětlení u cesty k cyklostezce, u chodníku od školky 
              k sídlišti a ve spodní části Suchořádské zmole. Bude zažádáno o dotaci 
Milena Čejková-vznesla dotaz, zda je nějaký nový nápad týkající se rozhledny.  

             -cyklisté často zastavují v obci u Křížku a hledají směr na muzeum, jestli by nešla      
             udělat samostatná směrovka.   

P. Kotík-je připravena nová upoutávka na Kobylí i na muzeum. 
R. Kaszper-v jakém stadiu je rekonstrukce obecního úřadu 
P. Kotík-projekt již existuje, po připomínkách dochází k úpravám projektu 
J. Zechmeister-ptá se, zda firma po výkopových prací na optický kabel má za úkol uvádět pozemky 

do původního stavu a zda je někdo kontroluje. 
P. Kotík-určitě mají za úkol uvádět vše do původního stavu. Pokud je někde špatná dlažba, 

dochází k výměně, ale komunikace se ještě nekontrolovaly 
P. Kotík-pozval na divadelní představení s Janem Čenským a Danou Morávkovou 
             -vznesl dotaz, zda má ještě někdo nějaké připomínky a ukončil jednání zastupitelstva 
  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
                          
 

Zapsala: Pavlína Mikulicová ............................................ 

   

Ověřovatelé zápisu: Petr Horáček ........................................... 

 

 Štěpán Čepera ............................................ 

 

Starosta: 
 

Pavel Kotík ............................................ 

 


